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2019Z05983 

Vragen van het lid Van Dam (CDA) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Gezaghebber over vertraging 
verkiezingen: «Dit mag nooit meer gebeuren»» (ingezonden 27 maart 2019). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Gezaghebber over vertraging 
verkiezingen: «Dit mag nooit meer gebeuren»»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de verkiezingen voor de eilandsraad en het kiescollege 
voor de Eerste Kamer op Bonaire wanordelijk verlopen zijn? 

Vraag 3
Klopt het dat kiezers urenlang in de rij hebben gestaan, voordat zij hun stem 
konden uitbrengen? 

Vraag 4
Welke problemen hebben zich voorgedaan met identificatie van kiezers? 

Vraag 5
Klopt het dat er bij het tellen van de stemmen in de nacht van woensdag op 
donderdag 47 kiesbiljetten verloren zijn gegaan? Zo ja, wat is daarvan de 
oorzaak? 

Vraag 6
Bent u voornemens de gezaghebber te vragen om een gedetailleerde uitleg 
over de toedracht van de wanordelijkheden en de voorgestelde structurele 
verbeteringen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid die ook aan de 
Kamer toe te sturen?

1 Amigoe, 22 maart 2019

 
 
 
 
kv-tk-2019Z05983
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


